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Protokół nr 38/18
z posiedzenia Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego w dniu 17 kwietnia 2018 r.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków
komisji dokonała przewodnicząca komisji Beata Łobodzińska. Przewodnicząca komisji
stwierdziła, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady Komisji Urbanistyki, Architektury i
Środowiska Naturalnego Rady Miasta w Kędzierzynie-Koźlu są prawomocne. W chwili
stwierdzania prawomocności komisji uczestniczyło w niej 7 radnych.
(lista obecności radnych w załączeniu do protokołu). Komisja obradowała w sali obrad
Urzędu Miasta (pokój 229).
Obrady rozpoczęto 17 kwietnia 2018 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:06 tego samego
dnia.

Obecność Członków Komisji – wg załączonej listy obecności.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
1. Artur Maruszczak – I Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarki przestrzennej i

inwestycyjno-remontowej;
2. Monika Orpel-Śmigielska - kierownik Biura Prawnego;
3. Małgorzata Jarosz Wojtarowicz - kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i

Planowania Przestrzennego;
4. Gabriela Helbin-Golasz - kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa;
5. Stanisław Węgrzyn- Dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w

Kędzierzynie-Koźlu;
6. Grażyna Hamala- kierownik schroniska dla Bezdomnych Zwierząt w Kędzierzynie-

Koźlu;
7. Marek Mazurkiewicz - kierownik Wydziału Zarządzania Drogami.

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 37 z dnia 20 marca 2018 r.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu 22 lutego 2018 r.

petycji o zniesienie opłat za parkingi na terenie miasta Kędzierzyna-Koźla
- negatywna opinia;
- pozytywna opinia;

5. Informacja na temat działalności schroniska- informacja wynika z planu pracy komisji.
6. Remonty dróg i chodników plany i realizacja w 2018 r. - informacja wynika z planu pracy

komisji.
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
8. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca komisji Beata Łobodzińska poinformowała, że do proponowanego porządku
obrad wpłynął materiał dodatkowy: sprawozdanie z wykonania Uchwały nr XLII/372/17
Rada Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie Programu opieki nad
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy
Kędzierzyn-Koźle w 2017 r. który zaproponowała omawiać jako punkt 4.
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Przewodnicząca komisji Beata Łobodzińska poddała pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie uzupełnionego porządku obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek, Beata Łobodzińska, Grażyna Radka, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Adam
Sadłowski
NIEOBECNI (1)
Dorota Zasłonka

Radni zgłosili problem ze sprzętem, głosowanie odbyło się rzecznie poprzez podniesienie ręki.

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco:
3. Przyjęcie protokołu nr 37 z dnia 20 marca 2018 r.
4. Sprawozdanie z wykonania Uchwały nr XLII/372/17 Rada Miasta Kędzierzyn-Koźle z

dnia 30 marca 2017 r. w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle w 2017 r.

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu 22 lutego
2018 r. petycji o zniesienie opłat za parkingi na terenie miasta Kędzierzyna-Koźla

a. - negatywna opinia;
b. - pozytywna opinia;

6. Informacja na temat działalności schroniska- informacja wynika z planu pracy komisji.
7. Remonty dróg i chodników plany i realizacja w 2018 r. - informacja wynika z planu

pracy komisji.
8. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
9. Zakończenie obrad.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 37 z dnia 20 marca 2018 r.

Przewodnicząca Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego Beata
Łobodzińska poinformowała, że protokół został spisany oraz przesłany radnym na pocztę
elektroniczną, znajduje się na sali obrad i w Biurze Rady Miasta. Nikt nie zgłaszał uwag.
Zapytała, czy w tej chwili ktoś wnosi uwagi do ww. protokołu, wobec braku uwag poddała
pod głosowanie protokół nr 37 z dnia 20 marca 2018 r.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu nr 37 z dnia 20 marca 2018 r..
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek, Beata Łobodzińska, Ewa Odulińska, Grażyna Radka, Adam Sadłowski
Halina Mińczuk, Dorota Zasłonka.

Radna Halina Mińczuk zgłosiła problem ze sprzętem, przy głosowaniu głos oddała poprzez
podniesienie ręki.

Komisja bez uwag jednogłośnie (7 głosów ,,za”) przyjęła protokół nr 37/18.
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Ad 4.
Sprawozdanie z wykonania Uchwały nr XLII/372/17 Rada Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia
30 marca 2017 r. w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle w 2017 r.
(informacja stanowi załącznik do nin. protokołu)

Przewodnicząca Komisji Beata Łobodzińska poinformowała, że komisji został przedstawiony
obszerny materiał pisemny z którym członkowie komisji się zapoznali, w posiedzeniu komisji
uczestniczy pan Stanisław Węgrzyn - Dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych
w Kędzierzynie-Koźlu który odpowie na pytania, wobec braku chętnych do dalszej dyskusji
poinformowała, że komisja zapoznała się i przyjęła sprawozdanie z wykonania Uchwały nr
XLII/372/17 Rada Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie Programu
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie
Gminy Kędzierzyn-Koźle w 2017 r.

Ad 5.
1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu 22 lutego 2018 r.
petycji o zniesienie opłat za parkingi na terenie miasta Kędzierzyna-Koźla
a) negatywna opinia (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu)

Przewodnicząca Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego Beata
Łobodzińska otworzyła dyskusję w sprawie.

Artur Maruszczak Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej poinformował, że proponuje komisji przyjęcie negatywnej opinii do projektu
uchwały.

Ewa Czubek zapytała o kwotę wpływu do budżetu miasta z tytułu opłat parkingowych w skali
2017 r. Przypomniała radnym, że z parkingów korzystają nie tylko mieszkańcy lecz również
osoby przyjezdne, również ze względu na opłaty jest zachowana rotacja samochodów w
newralgicznych częściach miasta.

Kierownik Wydziału Zarządzania Drogami Marek Mazurkiewicz wyjaśnił, że wpływy z
biletów za parkowanie w 2017 r. były na kwotę ok. 230 tys. zł. oraz grzywny i mandaty.
zostały nałożone na kwotę 25 tys. złotych.

Grażyna Radka uważa, że dzięki opłatom za parkingi zachowana jest rotacja samochodów na
parkingach. Kiedy opłaty zostaną zniesione, obawia się blokowania miejsc parkingowych
przez mieszkańców lub samochody wystawione na sprzedaż. Dodała, że w mieście jest
stosunkowała mała liczba miejsc parkingowych.

Kierownik Wydziału Zarządzania Drogami Marek Mazurkiewicz wyjaśnił, że każdy
mieszkaniec może za kwotę 60 zł na rok, wykupić abonament do parkowania na ulicy przy
której mieszka.

Adam Sadłowski poprosiłby mecenas wyjaśniła zasady głosowania.

Monika Orpel-Śmigielska - kierownik Biura Prawnego wyjaśniła, że jeżeli komisja poddaje
pod głosowanie negatywne stanowisko do ww. petycji i jeżeli zostanie ono zaopiniowane
większością głosów, to procedura głosowania się kończy.

Przewodnicząca Komisji Beata Łobodzińska poddała pod głosowanie zaopiniowanie projektu
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uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu 22 lutego 2018 r. petycji o zniesienie opłat
za parkingi na terenie miasta Kędzierzyna-Koźla - z negatywną opinia.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu 22 lutego 2018 r.
petycji o zniesienie opłat za parkingi na terenie miasta Kędzierzyna-Koźla - z negatywną
opinia.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała projekt uchwały
w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu 22 lutego 2018 r. petycji o zniesienie opłat za
parkingi na terenie miasta Kędzierzyna-Koźla z  negatywną opinia do projektu uchwały.

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek, Beata Łobodzińska, Ewa Odulińska, Grażyna Radka, Adam Sadłowski, Dorota
Zasłonka, Halina Mińczuk.

2.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu 22 lutego 2018 r.
petycji o zniesienie opłat za parkingi na terenie miasta Kędzierzyna-Koźla
b) pozytywna opinia (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu)

Komisja zgodnie z sugestią mecenas Moniki Orpel-Śmigielskiej odstąpiła od głosowania ww.
projekt uchwały.

Ad 6.
Informacja na temat działalności schroniska (informacja stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego Beata
Łobodzińska otworzyła dyskusję w sprawie.

Ewa Czubek poinformowała, że docenia pracę i zaangażowanie Kierownik Schroniska dla
Bezdomnych Zwierząt pani Grażyny Hamali. Zapytała czy kierownik chciałaby
poinformować komisję o problemach.

Grażyna Hamala- kierownik schroniska dla Bezdomnych Zwierząt w Kędzierzynie-Koźlu
wyjaśniła, że problemy są na bieżąco rozwiązywane, o dodatkowe środki zwraca się do
Dyrektora Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu Stanisława
Węgrzyna. Jej praca skupia się na przyjmowaniu bezdomnych psów i kotów i znalezieniu im
jak najlepszych domów. W schronisku jest coraz więcej zwierząt, w tym również koty, gdyż
otwarta została kociarnia. Jak w każdym gospodarstwie każde dodatkowe pieniądze się
przydadzą. W przyszłości należałoby wykończyć budynek kociarni oraz zagospodarować
teren wokół schroniska.

Stanisław Węgrzyn- Dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w Kędzierzynie-
Koźlu wyjaśnił, że obecnie oczekują na nasadzenia (całe schronisko ma zostać osadzone
tujami i drzewami za darmo), planują wykonać również zadaszenie (wiatę), wiele prac
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wykonują samodzielnie. W miarę potrzeb będą występować o zwiększenie środków do
Prezydent Miasta i Rady Miasta.

Przewodnicząca Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego Beata
Łobodzińska poinformowała, że ona i mieszkańcy doceniają pracę kierownik schroniska.
Zapytała o ilość przeprowadzonych adopcji oraz ile adoptowanych zwierząt wróciło do
schroniska.

Grażyna Hamala- kierownik schroniska dla Bezdomnych Zwierząt w Kędzierzynie-Koźlu
wyjaśniła, że w 2017 roku przeprowadzono 120 adopcji psów, zdarzają się przypadki
powrotów psów do schroniska z różnych względów w 2017 r. było to kilka psów.

Radna Ewa Czubek zapytała dyrektora Stanisława Węgrzyna czy rozpoczęły działanie
zespoły kontrolne które miały zostać powołane, składające się z radnego, pracownika
Wydziału Ochrony Środowiska i pracownika schroniska, czy działanie zespołów jest
potrzebne, zasadne i uzasadnione względami ekonomicznymi, gdyby kontrole działając pod
godzinach pracy dyrektor schroniska zobowiązany byłby do płacenia nadgodzin

Dyrektor Stanisław Węgrzyn odpowiedział, że jest to wyjście naprzeciw uwag w których
zarzuca się schronisku, brak kontroli po adopcyjnych. Po każdej kontroli Komisji Rewizyjnej
(mającej w swoim zakresie kontrolę schroniska), były przedstawiane uwagi pokontrolne, że
nie są prowadzone kontrole po adopcyjne. Obecnie trwająca kontrola Komisji Rewizyjnej,
również uważa, że schronisko w ogóle nie przeprowadza kontroli po adopcyjnych. Co nie jest
prawdą, ponieważ kontrole są przeprowadzane sporadycznie lub na zgłoszenie. Schronisko
przeprowadza kontrolę po adopcyjne, kiedy otrzymuje sygnał o nieprawidłowościach.
Poinformował, że kontrole są wykonywane po to, aby złamać jeden duży minus, który ciągnie
się od wielu lat, że nie robimy tych kontroli. Uważa, że kontrole, aż tak nie są potrzebne.
W ubiegły piątek, na życzenie Komisji Rewizyjnej odbyła się kontrola (losowo wybrano psa),
i nie stwierdzono żadnych uchybień. Wyjaśnił, że do składu zespołu są powołane dwie osoby,
pracownik schroniska i pracownik Wydziału Ochrony Środowiska, lecz żaden radny nie
wyraził chęci udziału w tym zespole.

Radna Ewa Czubek zapytała czy jest prawdą, że MZBK dowiaduje się od mieszkańców, że
po informacji, że zespoły kontrolne miałyby powstać, powstrzymuje to mieszkańców przed
adopcją, gdyż mieszkańcy nie chcą, aby taki obszerny zespół odwiedził ich w celu kontroli.

Grażyna Halemba kierownik schroniska wyjaśniła, że tak jest. Już sama wizyta pracownika
schroniska na kontrolę wzbudza niepokój. Osoby które zaadoptowały psa nie chcą, aby inne
obce osoby przychodziły do domu. Już zapowiedz kontroli wzbudza frustrację. Mieszkańcy są
negatywnie nastawieni do kontroli.

Ewa Czubek poinformowała, że złoży wniosek o anulowaniu tego zarządzenia, gdyż po raz
pierwszy się spotyka, że powołuje się trzy zespoły kontrolne do sprawy która w ocenie radnej,
która nie rodzi patologii w takim wymiarze jak zostało to przedstawione. Również spotkała
się z taką opinią, że ludzie nie lubią kiedy się do nich przychodzi na kontrolę. Zawsze znajdą
się osoby, które poinformują, że adoptowany pies jest źle traktowany. Wtedy pracownicy
schroniska zawsze udają się na kontrole. Uważa, że zarządzenia o takiej treści może przynieść
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schronisku więcej szkody niż pożytku. Uważa, że należy anulować zarządzenia o
przeprowadzanie kontroli.

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska wyjaśniła, że wniosek radnej  jest postulatem. Uważa, że
radna może wystąpić z takim wnioskiem.

Przewodnicząca Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego Beata
Łobodzińska poinformowała, że proponuje prowadzić kronikę schroniska.

Grażyna Halemba kierownik schroniska wyjaśniła, że prężnie działa strona internetowa oraz
Facebook schroniska, jest zamieszczone dużo zdjęć z adopcji psów, to stanowi kronikę
schroniska.

Komisja zapoznała się i przyjęła informację na temat działalności schroniska.

Członkowi komisji poinformowali, że doceniają pracę i zaangażowanie Kierownik
Schroniska dla Bezdomnych Zwierząt Grażyny Hamali.

Ad 7.
Remonty dróg i chodników plany i realizacja w 2018 r. (informacja stanowi załącznik do nin.
protokołu)

Przewodnicząca Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego Beata
Łobodzińska otworzyła dyskusję w sprawie.

Kierownik Wydziału Zarządzania Drogami Marek Mazurkiewicz poinformował, że komisji
zostało przedstawione sprawozdanie, poprosił o pytania.

Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-remontowej Artur
Maruszczak dodał, że dwa wydziały przygotowywały przedstawioną informację, również
poprosił o zadawanie pytań do materiału.

Grażyna Radka zapytała o planowane w latach poprzednich wykonanie przejścia dla pieszych
w okolicy stacji Orlen a Policją w Koźlu (nad ziemne, pod ziemne).

Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-remontowej Artur
Maruszczak wyjaśnił, że była to tylko koncepcja, jest problem z wykonawcą dla tego zadania
lecz zamierzają wykonać to zadanie, gdyż przejście w tym miejscu jest potrzebne.

Grażyna Radka zapytała o planowany do realizacji remont chodnika przy ul. Zamkowej, czy
dalej przewiduje się wykonanie tego chodnika.

Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-remontowej Artur
Maruszczak wyjaśnił, że będzie wykonane utwardzone przejście z garaży do schodów, po
deszczu nie można tamtędy przejść. Przy ulicy Zamkowej należałoby przebudować całą drogę
wraz z chodnikami lecz jest to zadanie do wykonania w przyszłości, ze względu na wysoki
koszt remontu.

Grażyna Radka zapytała czy w tym roku przewiduje się uzupełnienie dziur powstałych po
okresie zimowym. Poinformowała, że na ul. Karpackiej położono nowy kanał techniczny,
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mieszkańcy pytają czy można byłoby wykonać już przyłączenia do mieszkań i domów.
Czy przewiduje się wykonanie chodnika pomiędzy ulicą Karpacką o Portem oraz nasadzenia
roślinności wzdłuż tego chodnika.

Tak, dziury w jezdniach powstałe po zimie zostaną załatane wraz z początkiem produkcji
asfaltu - wyjaśnił zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej Artur Maruszczak. Natomiast miasto przy modernizacji ciągów
komunikacyjnych musi budować kanały techniczne co zostało wykonane przy ul. Karpackiej
ale czy będą one wykorzystane, będzie to zależeć od dostawców usług. Co do nasadzeń w
okolicach Karpackiej sprawdzi zakres prac.

Ewa Czubek zapytała co będzie wykonane na skrzyżowaniu przy ul. Grunwaldzkiej z
ul. Judyma. Poinformowała, że po remoncie na Alei Jana Pawła II z ul. Matejki oraz ulicą
Głowackiego, ze względu na powstały tam parking, przy wyjeździe jest słaba widoczność,
prosi o montaż lustra, aby poprawić bezpieczeństwo. Przy wjeździe do Parku z ul. Miłej
wykonawca nie posprzątał ,,górki” oraz nie obsadził trawą.

Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-remontowej Artur
Maruszczak wyjaśnił, że należy wykonać remont drogi przy ul. Judyma, zaplanowano
wykonanie wysepki,  przejścia dla pieszych, zostanie usunięty betonowy słup ogłoszeniowy.
W temacie słabej widoczności w okolicach ul. Grunwaldzkiej i Jana Pawła II temat zostanie
omówiony z komisją ds. bezpieczeństwa Powiatu w sprawie organizacji ruchu. W Parku w
ciągle trwają prace wykończeniowe,  trawa jest dosiewana systematycznie.

Ewa Odulińska poinformowała, że po remoncie na ulicy od strony Januszkowic nie ma znaku
ograniczenia do 40 km/g, a wcześniej ten znak był. Zostały uszkodzone barierki ochronne pod
wiaduktem w Kłodnicy, prosi o ich naprawę w trosce o bezpieczeństwo pieszych i
samochodów i przekazanie zarządcy tej informacji oraz posprzątanie terenu ze śmieci.

Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-remontowej Artur
Maruszczak wyjaśnił, że zwrócą uwagę zarządcy terenu o posprzątanie wałów i drogi.

Uczestniczący w posiedzeniu Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarki przestrzennej i
inwestycyjno-remontowej Artur Maruszczak oraz kierownik Wydziału Zarządzania Drogami
Marek Mazurkiewicz udzielili odpowiedzi na pytania radnych jak również obiecali zająć się
zgłoszonymi przez radne sprawami.

Przewodnicząca Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego Beata
Łobodzińska poinformowała, że komisja zapoznała się i przyjęła informację dot. remontów
dróg i chodników - plany i realizacja w 2018 r.

Ad 8.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Ewa Czubek zgłosiła wniosek w sprawie:
,,uchylenia zarządzenia Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle dot. powołania zespołów
kontrolnych ds. adopcji zwierząt ze Schroniska dla Bezdomnych Zwierząt w Kędzierzynie-
Koźlu’’.

Halina Mińczuk uważa, że jeden zespół kontrolny powinien pozostać.
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Ewa Czubek wyjaśniła, że nikt z radnych nie wyraził chęci pracy w tych zespołach.
A pracownicy schroniska i tak w razie potrzeby (zgłoszenia) udają się na interwencje i
kontrole.

Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-remontowej Artur
Maruszczak wyjaśnił, że to Prezydent Miasta podejmie ostateczną decyzję.

Przewodnicząca Komisji Beata Łobodzińska poddała pod głosowanie ww. wniosek.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek, Beata Łobodzińska, Ewa Odulińska, Grażyna Radka, Adam Sadłowski, Dorota
Zasłonka, Halina Mińczuk.

Halina Mińczuk zgłosiła problem z sprzętem i głosowała poprzez podniesienie ręki.

Komisja Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego (7 głosami ,,za”) udzieliła
poparcia wnioskowi

Halina Mińczuk poinformowała, że na placu zabaw na osiedlu Pogorzelec występują usterki,
nawierzchnia jest popękana, robią się dziury, zapytała czy nawierzchnia będzie wymieniona.
Mieszkańcy poprosili ją o przekazanie ich uwag, czy można zamieścić tablice na placach
zabaw, które urządzenia są dla dzieci i w jakim wieku oraz informację gdzie należy zgłaszać
usterki urządzeń zabawowych (wniosek mieszkańców).

Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-remontowej Artur
Maruszczak wyjaśnił, że na placach zabaw są tablice informacyjne.

Halina Mińczuk wyjaśniła, że rodzice chcą bardziej szczegółowych informacji na tablicach
informacyjnych.

Ewa Czubek zapytała o wysokie piki benzenu i pyłów zawieszonych w ostatnich dniach, co
jest robione w tym zakresie.

Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-remontowej Artur
Maruszczak wyjaśnił, że największy problem dotyczy wysokich przekroczeń pyłów
zawieszonych. Jest w ciągłym kontakcie z Wojewódzkim Inspektorem Ochrony Środowiska
w Opolu, trwają rozmowy na temat zamontowania dodatkowych urządzeń do wykrywania
pyłów zawieszonych na wszystkich osiedlach w Kędzierzynie-Koźlu, w celu uzyskania
odczytów. Dodał, że obecnie trwają w tym temacie jedynie rozmowy.

Ewa Czubek zapytała czy budowany basen zostanie otwarty w terminie.

Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-remontowej Artur
Maruszczak wyjaśnił, że wykonawca stara się wykonać basen w terminie, do prac skierował
ludzi i sprzęt, zostały jeszcze 2 miesiące czasu, wiele też zależy od terminowości firm
podwykonawczych i dostaw materiałów na czas.

Ewa Czubek zapytała w kwestii usytuowania stacji do wypożyczania rowerów na akwenie
Dębowa, czy gmina Reńska-Wieś miała percypować w kosztach. Dowiedziała się, że Gmina
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Reńska-Wieś nie wyraża na to zgody. Uważa, że należałoby o to zabiegać i byłoby wskazane
aby mieszkańcy Kędzierzyna-Koźla mogli dojeżdżać na rowerach na akwen.

Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-remontowej Artur
Maruszczak wyjaśnił, że była tylko taka opcja, aby postawić stację rowerową lecz gmina
Reńska-Wieś musiałaby pokryć koszty tej stacji rowerowej (na terenie akwenu Dębowa).
Lecz Wójt Gminy Reńska-Wieś nie wyraża na to zgody.

Grażyna Radka zapytała o postęp prac dot. budowy hospicjum w Kędzierzynie-Koźlu.

Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-remontowej Artur
Maruszczak wyjaśnił, że w ostatnich dniach okazało się, że do wymiany jest grunt, jest
problem z nienośnymi gruntami, który wykryto dopiero po wyburzeniu budynku.
Projektant zastanawia się nad nowym rozwiązaniem. Potrzebne będą dodatkowe środki
finansowe.

Kolejny termin komisji został ustalony na 17 kwietnia 2018 r. o godz. 16.00

Ad 9.

Zakończenie obrad.

Przewodnicząca komisji Beata Łobodzińska podziękowała za aktywne uczestnictwo po czym
o godz. 17:06 zakończyła XXXVIII posiedzenie komisji Urbanistyki, Architektury
i Środowiska Naturalnego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.

Protokołowała
A. Dworaczek

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI

Beata Łobodzińska


